
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 234
Er ministeren enig i, at overskud i et brugerejet selskab kan komme brugerne
mere til gode, uden at det vil få skattemæssige konsekvenser, hvis f.eks. ge-
byrer eller andre indtægter til selskabet nedjusteres, i modsætning til at et sel-
skabs overskud først beskattes med selskabsskat og derefter beskattes ved
udbetaling af udbytte til aktionærerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 24. februar 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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